
‘Groei mee met Aartsen’

Aartsen | Menno van Breemen, Jasper van der Sandt en Jack Aartsen

et eten van groente en fruit is de laatste jaren enorm aan het toenemen. 
“Na corona zijn consumenten mondiaal veel bewuster geworden van 
wat ze consumeren. De trend is groente; dat is hartstikke hip geworden. 

Wij zullen dus nog harder moeten werken om aan die toegenomen vraag tege-
moet te komen”, vertelt Jack Aartsen (59), de CEO en eigenaar van Aartsen. 
“Om die toekomst – ik ben geen terugkijker – mogelijk te maken, zoeken we 
jonge, ambitieuze werknemers.”

ALTIJD BLIJVEN BESTAAN
Het familiebedrijf uit Breda importeert uit ruim zestig landen wereldwijd van 
zeker achthonderd telers groente en fruit. Jasper van der Sandt (34), COO, en 
Menno van Breemen (38), CCO, beide aandeelhouder van het bedrijf, beamen 
dit. Het drietal vormt, samen met hun CFO, nu bijna anderhalf jaar de directie 
van de onderneming, die behalve in Breda ook in Venlo, het Belgische Sint-
Katelijne-Waver en Hongkong filialen heeft. Jasper van der Sandt: “Onze 
branche zal altijd blijven bestaan. De hele wereld zal te allen tijde gevoed 
moeten worden.”

Aartsen als bedrijf weet waar het over praat. Al 117 jaar is de onderneming een 
gevestigde naam als het gaat om groente en fruit. Jack Aartsen nam als vierde 
generatie decennia geleden het roer over, en de mogelijke vijfde generatie – 
Aartsen heeft naast de ambitieuze directie ook twee zoons – loopt zich warm 
in de coulisse. “Mijn diepe wens en ambitie is dat het bedrijf binnen de familie 
blijft. Om die reden heb ik tegen mijn mensen ook gezegd dat het bedrijf niet 
te koop is.”

OOK IN HONGKONG
Het hoofdkantoor in Breda ligt tegen het enorme magazijn van 15.000 m2 aan. 
Jasper van der Sandt vertelt dat er nu een nieuwe vestiging in Sint-Katelijne-
Waver wordt gebouwd. “Als die klaar is, hebben we daar een magazijn van 
in totaal 10.000 m2 en dat is ook de omvang van onze vestiging in Venlo. Alle 
magazijnen en kantoren zijn in eigendom.”

Aartsen is een grote speler in de wereld van groente en 
fruit. De ambitie van het 117 jaar oude handelshuis uit Breda 
is om te accelereren. Om die groei te kunnen realiseren, is 
het familiebedrijf continu op zoek naar ambitieuze, jonge 
toekomstige collega’s met passie voor internationale handel.
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Dagelijks komen en gaan in de drie magazijnen vele 
duizenden soorten groente en fruit. “Als een soort 
‘draaischijf ’ – we noemen dat nonstopfresh – vinden 
beroemde merken als Chiquita, Driscoll’s, Kanzi, 
Zespri en Dole, maar ook de eigen merken van 
Aartsen, vanuit de vestigingen in de Benelux hun weg 
naar meer dan 1100 klanten in Nederland, België, 
Noord-Frankrijk en het Ruhrgebied in Duitsland”, 
aldus Menno van Breemen. “Vanuit onze vestiging in 
Hongkong distribueren we al twaalf jaar groente en 
fruit naar meer dan vijftien landen in Azië.”

ANDERS IN DE BENELUX
De werkwijze van het groente- en fruitconcern in de 
Benelux is opvallend als die wordt vergeleken met de 
concurrentie. Jack Aartsen: “Wij bedienen níét de 
retail. In de Benelux is 65 tot 70% in handen van het 
grootwinkelbedrijf. Wat er overblijft, daarin is Aartsen 
marktleider. Wat we uit die zestig landen halen, leveren 
we aan groothandelaren, exporteurs, de groente- en 
fruitverwerkende industrie, marktkooplui, horeca, 
detailhandelaren en e-commerce. Het tweede verschil 
is dat wij niet zelf exporteren naar landen buiten de 
Benelux. Wel kunnen exporteurs onze geïmporteerde 
producten naar andere landen in Europa en de wereld 
brengen. Onze kracht is die focus, en we zijn op vier 
plekken in de wereld strak georganiseerd, anders 
kunnen we niet zo’n groot assortiment voeren.”

REIZEN ONDERDEEL VAN WERK
Door alle (mondiale) ontwikkelingen heeft Aartsen de 
wind in de zeilen. De 250 medewerkers realiseren dit 
jaar een omzet van ruim 400 miljoen euro. “Hiervoor 

verwerken we 35 miljoen dozen groente en 
fruit, en er is ruimte voor meer. Aartsen is 
een ambitieus familiebedrijf dat verder wil 
groeien”, duidt Menno van Breemen als 
commercieel directeur de richting voor de 
komende jaren. “Naast Hongkong hebben 
we ons vizier op India om een vestiging op
te zetten. Daarnaast zijn er zeker nog 
andere locaties waar mogelijkheden liggen. 
We zijn immers uiterst ambitieus. Ook is 
er de uitdaging om in de Benelux groter te 
worden. Voor deze groei zijn we afhankelijk 
van goede mensen en die zoeken we dan 
ook.” Jasper van der Sandt beaamt dit en 
voegt als operationeel directeur toe “dat we 
op operationeel gebied continu op zoek zijn 
naar jong, ambitieus talent in de Benelux.”

Jack Aartsen schetst zijn bedrijf als een 
stabiele werkgever waar ‘het wij- en familie-
gevoel’ belangrijke pijlers zijn: “Wij geloven 
in het mensprincipe en niet alleen in cv’s. 
Ben je jong, ondernemend, nieuwsgierig 
en reislustig, dan is Aartsen de plek voor 
je commerciële ambities. Welkom in een 
familiebedrijf waar ruimte is voor mooie 
carrièrekansen.” <<

‘ We verwerken  
35 miljoen dozen 
groente en fruit  
per jaar’
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amiliebedrijven vormen van oudsher een 
belangrijk onderdeel van onze praktijk”, zegt 
Philip Vossenberg, Family Business Leader 

van PwC. “We ondersteunen hen onder andere met de 
jaarrekeningcontrole, fiscale en juridische dienstver-
lening, transactiebegeleiding en bedrijfsadvisering in 
brede zin. Ook voor advies over bijvoorbeeld (Gen)- 
AI en digitale transformatie zijn familiebedrijven  
bij ons aan het juiste adres. Eind vorig jaar hebben  
we onderzoek gedaan naar de impact van familie- 
bedrijven. Gekeken naar omzet en werkgelegenheid, 
vormen ze een derde van de Nederlandse economie. 
Dat wordt nog weleens onderschat.”

LANGETERMIJNVISIE
“Familiebedrijven onderscheiden zich door hun lange- 
termijnvisie”, zegt Martin Bond, Private Business 
Leader van PwC. “Het doel is onder meer om een 
gezonde onderneming aan de volgende generatie over 
te dragen. Familiebedrijven beschikken vaak over eigen 
geld of relatief minder externe financiering dan andere 
ondernemingen, zodat ze meer ruimte hebben om zelf 
keuzes te maken over hun strategie, investeringen  
én hun personeel. Dit maakt familiebedrijven minder 
conjunctuurgevoelig. Mede daarom bleven ze tijdens 
de covidcrisis goed presteren, mét behoud van meer 
personeel dan andere bedrijven. Wat in ons onderzoek 
opviel: behalve van traditionele banken maken steeds 
meer familiebedrijven ook gebruik van alternatieve 
financieringsvormen.”

FAMILY OFFICE
“Familiebedrijven gaan niet meer automatisch 
over op volgende generaties”, zegt Vossenberg. “Bij 
verkoop van de onderneming wordt het vrijgekomen 
vermogen steeds vaker beheerd in een single family 
office. Wij adviseren families over het opzetten en 
verder professionaliseren van een dergelijk single 
family office. Via ons ‘single family office’-netwerk 
brengen we periodiek family offices samen voor ken-
nisdeling over relevante thema’s.”

POSITIEVE IMPACT
PwC helpt familiebedrijven ook bij maatschappelijke 
uitdagingen, zoals duurzaamheid en innovatie. “Veel 
familiebedrijven zijn hier intrinsiek al jaren mee 
bezig, al hangen ze dat uit bescheidenheid niet aan  
de grote klok”, zegt Bond. “Straks moeten ook fami-
liebedrijven voldoen aan de CSRD-wetgeving. Een 
mooie kans voor families om – ondersteund door data 
– hun positieve impact op maatschappelijke thema’s 
nadrukkelijker onder de aandacht te brengen van hun 
stakeholders.” <<Pw
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Familiebedrijven vormen stille kracht
PwC is al jaren een 

vertrouwde partner van 
veel familiebedrijven. Het 

accountants- en advieskantoor 
helpt hen in de volle breedte 

om toekomstbestendig te 
ondernemen. “Uit ons onderzoek 

blijkt dat familiebedrijven een 
stabiele factor in de Nederlandse 

economie zijn.”

“F
‘ In omzet en werkgelegenheid 
vormen familiebedrijven een 
derde van onze economie’
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